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Zápis z jednání Komise Smart City 
 
Datum: 11. 04. 2023 

 

Účast:   Aleš Barášek, Mgr. Pavel Špeta, MBA, Pavel Boháč, Bc. Martina Fúsiková, Robert Edelmann,  

Mgr. Marek Školoud, Tomáš Podlena, Ing. Libor Hlaváč  

  (komise je usnášeníschopná, přítomno 8 členů z 9 členů) 

 

Nepřítomen: Tomáš Dvořáček 

 

Hosté: Bc. Vladimír Karpíšek - 1. místostarosta města Příbram 

           PhDr. Marie Pilíková – vedoucí Odboru řízení projektů a dotací 

           Bc. Michal Hasman, MPA – Odbor řízení projektů a dotací 

  

Koordinátor: Mgr. Petra Pazderková 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Představení nových členů Komise SC 

4. Revize zápisu z minulé schůze komise   

5. Parkovací systémy + elektromobilita ve městě 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

ad 1) Zahájení předsedy komise 

Předseda komise pan Aleš Barášek přivítal všechny členy komise a přítomné hosty, informoval o 

rozšíření počtu členů komise.  

 

ad 2) Schválení programu    - hlasováno pro: 8 

                                                               proti: 0  

                                                        zdržel se: 0 

 

ad 3) Představení nových členů Komise SC  

Předseda komise představil dva nové členy komise SC, pana Ing. Libora Hlaváče, který nahradil na 

pozici člena Ing. Jiřího Dostála a pana Tomáše Podlenu. Oba členové se představili a seznámili 

ostatní členy se svojí vizí a představou o „chytrém městě“. 

 

ad 4) Revize zápisu z minulé schůze komise  

Komise prošla zápis z minulého jednání, předseda komise informoval přítomné členy o vývoji 

jednotlivých bodů v oblasti senzorické sítě, přenosu dat pomocí 5G sítí a výsledku jednání s vedoucím 

Odboru informačních technologií Ing. Janem Drozenem. 

 

Pan 1. místostarosta informoval přítomné členy o jednání s Městskou policií, kdy bylo vytipováno 

několik přechodů, které jsou z pohledu MP kritické. Předseda komise Aleš Barášek se zúčastní jako 

host příštího jednání dopravní komise za účelem informování o navrhovaných řešení komisí SC a 

zároveň možné spolupráce obou komisí v řešení této problematiky.  
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ad 5) Parkovací systémy a elektromobilita ve městě  

 

Nově otevřeným tématem na jednání byla plánovaná změna parkovacího systému ve městě, komise 

diskutovala o možnostech a ideálním nastavení tohoto systému z hlediska chytrých funkcí a celkové 

automatizace a automatizace řešení. Pan 1. místostarosta informoval o jednání se zástupci 

společnosti stojící za aplikací MPLA, kterou již město aktivně využívá. Komise se dále shodla, že další 

postup a návrhy je nutné konzultovat s dopravní komisí a následně společně koordinovat navržená 

řešení. Úzce propojenou problematikou k parkovacím systémům je elektromobilita a příprava v rámci 

rekonstrukcí a budování nových parkovacích míst. Předseda komise se nad tímto tématem sejde 

s vedoucí Odboru investic a rozvoje města a bude ostatní členy následně informovat na příštím 

jednání.  

 

ad 7) Diskuze 

 

V rámci diskuze se komise vrátila zpět k bezpečnosti chodců a optimalizaci kritických přechodů. 

Druhým tématem byla detailnější debata ohledně senzorické sítě a jejího využití a možného 

zpřístupnění dat široké veřejnosti. Všichni členové se v závěru shodli na dalším směrování komise, 

kdy na příštím jednání dojde k sumarizaci všech otevřených témat a vytvoření materiálu pro RM s 

cílem získaní priorit u jednotlivých oblastí z pohledu vedení města.  

 

 

Datum: 17.4.                       

Zapsal: Robert Edelmann 

Podpis: Edelmann, v. r. 

 

Předseda komise: Aleš Barášek 

Podpis: Barášek, v. r. 

 

 

Příloha: Listina přítomných (prezenční listina uložena u koordinátora) 

 


